
Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 11.11. 2019 

 

K bodu 1:  Starostka Mgr. Jitka Čiefová přivítala přítomné a konstatovala, že při počtu 5 členů 
zastupitelstva je zastupitelstvo usnášeníschopné. 

Přítomní členové zastupitelstva - J. Čiefová, E. Šašková, V. Šašek, A. Josefíková, J. Josefík. 
Nepřítomni P. Steinbach a D. Steinbachová. 
Hosté: Anna Voldřichová a Jindřiška Nogová. 
Za zapisovatele byla zvolena místostarostka Eva Šašková, za ověřovatele zápisu byly zvoleny 
Anna Voldřichová a Jindřiška Nogová. 
Byl přečten program jednání zastupitelstva. 
 
Program byl schválen 5hlasy a zastupitelstvo se jím bude řídit. 
 
Program: 

1. Úvod 
2. Odměny zastupitelů 
3. Činnost obce za měsíc říjen 
4. Dodatek č. 1 - cyklostezka 
5. Dotace ČOV 
6. Dotace - cyklostezka - Nicov - Řetenice 
7. Příprava rozpočtu na rok 2020 

                        8. Žádost  - Losenice 
9. Různé 
 

 
K bodu 1: 
Jednání zastupitelstva bylo zahájeno v 17:00. Starostka předložila knihu jízd, došlou poštu, 
pokladní knihu, výpis z účtu České spořitelny i účtu ČNB.  
 
K bodu 2: 
Odměny zastupitelů - někteří členové zastupitelstva nechodí na pravidelná jednání 
zastupitelstva. Tato situace je nepříjemná jak ostatním zastupitelům, tak je nefér i vůči 
občanům, kteří je volili. Dle §83 (1) Člen zastupitelstva obce je povinen zúčastňovat se 
zasedání zastupitelstva obce, popřípadě jiných orgánů obce, je -li jejich členem, plnit úkoly, 
které mu tyto orgány uloží, hájit zájmy občanů obce, jednat a vystupovat tak, aby nebyla 
ohrožena vážnost jeho funkce.  
 
Na zastupitelstvu bylo navrženo všeobecné pravidlo, kterým by se nově řídilo odměňování 
v pokračujícím volebním období. Účast na kontrolních dnech, které určuje dodavatel nebo 
technický dozor a probíhají většinou v dopoledních hodinách, nebude řešena přítomnost 
nebo nepřítomnost zastupitele (avšak i kontrolních dnů a pracovních schůzek by se měl 
zastupitel účastnit). Důležitá jsou jednání zastupitelstva. Paní starostka navrhuje - finanční 
odměnu by zastupitel dostal, pokud bude přítomen na celém zastupitelstvu nebo se účastní 
více jak poloviny projednávaných bodů programu jednání zastupitelstva. V případě neúčasti 
z důvodu nemoci, doložit kopii nemocenského lístku, popřípadě potvrzení o ošetřování člena 



rodiny, potvrzení o sňatku, pohřbu, při doložení dostane zastupitel 100℅ finanční odměny.  
Při neúčasti na jednání zastupitelstva nebo na účasti na méně než polovině bodů programu 
získá 50 ℅ z finanční odměny za daný měsíc. Jedna absence za rok na zastupitelstvu bez 
řádné omluvenky bude tolerována. Toto pravidlo při odsouhlasení by vstoupilo v platnost od 
1. 12. 2019.  
Hlasování o tomto navrženém pravidlu: 5 hlasů pro 
Usnesení 1/8/2019: Zastupitelstvo odsouhlasilo všeobecné pravidlo o odměnách zastupitelů. 
Finanční odměnu za daný měsíc zastupitel získá, pokud bude přítomen na celém 
zastupitelstvu nebo se účastní více jak poloviny projednávaných bodů programu 
zastupitelstva. V případě neúčasti z důvodu nemoci, doložit kopii nemocenského lístku, 
popřípadě potvrzení o ošetřování člena rodiny, potvrzení o sňatku, pohřbu, při doložení 
dostane zastupitel 100℅ finanční odměny.   Při neúčasti na zastupitelstvu nebo při účasti  na 
méně jak polovině bodů programu získá 50 ℅ z finanční odměny. Jedna absence za rok na 
zastupitelstvu bez řádné omluvenky bude tolerována. Toto pravidlo vstoupí v platnost od 
1.12.2019. 
 
 
K bodu 3: 
Činnost obce za měsíc říjen 
Byl předán kostel do vlastnictví obce, došlo k přepsání elektřiny. 
Některé církevní předměty v kostele jsou v majetku církve. Jest-li bude chtít obec ponechat 
tyto předměty v kostele, bude potřeba uzavřít smlouvu o výpůjčce těchto věcí.  
Hlasování o uzavření smlouvy:  4 hlasů pro, J. Josefík se zdržuje hlasování. 
Usnesení 2/8/2019: Zastupitelstvo schvaluje uzavření smlouvy s církví o výpůjčce některých 
církevních věcí. 
Garáž - sklad. Dne 12. 11. od 11:00 proběhne kontrolní den. 
Začala realizace opravy hasičské nádrže v Řetenicích. 
 
 
K bodu 4: 
Cyklostezka v Řetenicích bude dokončena dle smlouvy do 30. 11. 2019. Je potřeba 
odsouhlasit dodatek č. 1 ke smlouvě s firmou VKB stavby s.r.o. ( příloha č. 1), který byl řešen 
na minulém zastupitelstvu.  
Hlasování o dodatku : 5 hlasů pro 
Usnesení 3/8/2019: Zastupitelstvo odsouhlasilo dodatek č. 1 ke smlouvě s firmou VKB stavby 
s.r.o. 
 
 
K bodu 5: 
Dotace ČOV . Termín vyhotovení projektu na stavební povolení byl stanoven smlouvou do 
konce prosince 2019. Bylo však potřeba vyřešit a doplnit nová stanoviska do projektu (nová 
studna atd.) Nyní jsou již všechna stanoviska vyřešena. Díky těmto stanoviskům se projekt na 
stavební povolení nemůže v termínu daném smlouvou dokončit. Nutno odsouhlasit dodatek 
na prodloužení termínu projektu na stavební povolení ČOV a kanalizace Nicov do března 
2020.  
Hlasování o dodatku : 5 hlasů pro. 



Usnesení 4/8/2019: Zastupitelstvo souhlasí se sepsáním dodatku na prodloužení termínu 
dokončení projektu na stavební povolení ČOV a kanalizace Nicov do března 2020.  
 
Zastupitelstvo řeší, zda podat žádost na dotaci na ČOV a kanalizaci Nicov. K dotaci je potřeba 
doložit rozpočet, jehož zpracování bude stát cca 30 000Kč. Podání žádosti na dotaci pak bude 
stát  40 000Kč, tuto žádost by vyřizovala firma Aqua Šumava. 
Hlasování o podání žádosti na dotace : 5 hlasů pro. 
Usnesení 5/8/2019: Zastupitelstvo souhlasí s podáním žádosti na dotaci ČOV a kanalizace 
Nicov.  
Hlasování o vypracování rozpočtu na ČOV dle projektu : 5 hlasů pro. 
Usnesení 6/8/2019: Zastupitelstvo souhlasí s vypracováním rozpočtu na ČOV dle projektu. 
 
K bodu 6:  
Dotace cyklostezka Nicov - Řetenice 
Druhá etapa cyklostezky Nicov- Řetenice by mohla být zrealizována prostřednictvím 
vypsaných dotací. Výše dotace je max. 85℅ a cena realizace nesmí přesáhnout 5 000 000 Kč. 
Dle vypracovaného projektu je realizace cyklostezky Nicov - Řetenice cca 3 000 000 Kč. 
Žádost na dotaci je nutno podat do 18. 11. 2019. Tuto žádost by vypravoval Ing. Havel. 
Projekt je již kompletně hotový. Na dotaci je potřeba doložit jen rozpočet. 
Hlasování o podání žádosti na dotaci: 5 hlasů pro 
Usnesení 7/8/2019: Zastupitelstvo souhlasí s podáním žádosti na cyklostezku Nicov - 
Řetenice. 
Zastupitelstvo dále jedná o povrchové úpravě cyklostezky.  
První varianta: úsek asfalt, pak úsek vibrovaný štěrk a pak úsek asfaltu 
Druhá varianta: celý povrch asfaltový 
Názor byl vyslechnut i od přítomných hostů. 
Hlasování o první variantě: dva pro (Čiefová, Šašková), tři proti 
Hlasování o druhé variantě: 4 pro, jeden proti (Šašková) 
Usnesení 8/8/2019: Zastupitelstvo odsouhlasilo povrchovou úpravu cyklostezky Nicov  - 
Řetenice, bude celá asfaltová. 
 
V rámci této dotace je možno umístit informační cedule, lavičky atd. Šašková navrhuje 
opravu nebo výměnu stávajících informačních tabulí v obci Nicov a umístění lavičky u 
studánky na cyklostezce na Javorník. Josefíková navrhuje umístění lavičky v Řetenicích u 
odbočky ke Kotyzovi.  
Hlasování o možnosti umístění laviček a tabulí: 5 hlasů pro 
Usnesení 9/8/2019: Zastupitelstvo odsouhlasilo umístění laviček a informačních tabulíí dle 
návrhu zastupitelů, která bude řešena v rámci dotace. 
 
 
K bodu 7:  
Paní starostka seznámila zastupitele s návrhem rozpočtu na rok 2020. Viz. příloha č. 2 

 
K bodu 8:  
Žádost pana J. Kočího na umístění dvou demontovatelných retardérů na obecní komunikaci 
před hotelem Na Losenici a umístění dvou směrovek v obci Nicov na komunikaci II/145, které 
by navedly hosty k hotelu. 



Zastupitelé vyžadují, aby celá investice a vyřizování dopravních předpisů šla za žadateli. Dále 
souhlasí s umístěním pouze jednoho retardéru, který budou žadatelé demontovat na zimu. 
Souhlasí s umístěním směrovek. 
Hlasování o umístění retardéru a směrovek:  5 hlasů pro 
Usnesení 10/8/2019: Zastupitelstvo souhlasí s umístěním jednoho demontovatelného 
retardéru a dvou směrovek. Finanční náklady, vyřízení dopravních předpisů a demontáž na 
zimu bude řešena žadateli. 
 

K bodu 9:  
Zastupitelstvo hlasuje o prodloužení smlouvy na nájem obecního bytu s manželi Nogovými 
do 31 12. 2020.  
Hlasování :  5 hlasů pro 
Usnesení 11/8/2019: Zastupitelstvo souhlasí s prodloužení smlouvy na nájem obecního bytu 
s manželi Nogovými do 31. 12. 2020. 
 

Zastupitelstvo projednalo rozpočtové opatření č. 10/2019 (příloha č. 3). Starostka vysvětlila 
jednotlivé položky zastupitelům. 
Usnesení 12/8/2019: Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtové opatření č. 10/2019. 
 
Hřbitov. Paní starostka představila možnosti pohřbívání na nicovském hřbitově a žádá 
zastupitele o souhlas s vyřizováním potřebných náležitostí. 
Usnesení 13/8/2019: Zastupitelstvo souhlasí s vyřizováním povolení k pohřbívání na 
nicovském hřbitově. 
 
V zimě za dobrých sněhových podmínek je možnost protažení lyžařských stop okolím Nicova 
směrem na Krankoty. Zajišťováno by bylo panem Jiroušem. Ve směru na Zadov by zajišťoval 
LA Zadov, nutná finanční spolupráce obce po dohodě. 
Hlasování o vedení stop: 5 pro 
Usnesení 14/8/2019: Zastupitelstvo souhlasí s vedením lyžařských stop okolo Nicova a po 
katastru obce, souhlasí s finanční spoluprací.  
 
Dne 7.12. 2019 proběhne v obecním hostinci tradiční posezení pro všechny občany Nicovska. 

 

 

Zapsal: Eva Šašková    Dne : 11.11. 2019 

 

Ověřil:  Anna Voldřichová Jindřiška Nogová 

 

Starostka: Mgr. Jitka Čiefová 


